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Verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 9 april 2025 in de Stuifakkers te Rockanje.  

Aanwezig: Ferry den Hoed (voorzi3er), Ron de Wit (penningmeester), René van de Hoek (secretaris), 
Betsy Gouman (lid), Leen Klok (lid), Maarten-Jan de Koning (lid), Frank van Rongen (lid), Jacoline Maat 
(lid) 

Verder is aanwezig: Ernst Verzijlbergen (kwarLermaker dorps- en wijkraden) 

1. Opening 
Ferry opent om 20:00 uur de vergadering. 

 
2. a. Vaststellen verslag van de vergadering van 11 maart 2025 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
N.a.v. het verslag zegt Leen dat hij binnenkort informaLe krijgt over de definiLeve 
herinrichLngsplannen voor de Middeldijk/Jupiterlaan. 
Ron zegt dat hij contact met Jan heeU gehad i.v.m. het overdragen van het penningmeesterschap. 
Hij gaat na of René als achtervang kan worden gemachLgd om betalingen te doen. 

  
b. AcBepuntenlijst 
De lijst wordt alsvolgt doorgenomen en vastgesteld: 
Nummer Wie Wat Wanneer/stand van zaken 

190 Jacoline Schouw onderhoud tro3oirs Geagendeerd. 

196  Avond met verenigingen die 
gebruik maken van de Merel 
of die gebruik zouden willen 
maken van de Merel 

Aanhouden tot er meer 
duidelijkheid is over de funcLe 
van de Merel. 

198 Leen en Ferry Werkbezoek weth. Van der 
Kooij 1e en 2e slag 

Gepland op 9 juli 2025 11.00 
uur. 

213 Ferry en René Voortgang noLLe dorpshuis 
in Rockanje 

Is besproken met wethouder 
Priester. Voor de zomer wordt 
de richLng bepaald over de 
toekomst van het voormalige 
gemeentehuis. 

214 René Bij de gemeente navragen 
wat de stand van zaken is 
rond de sloop van de 
voormalige Duinkip, 
Duinzoom 8 en het 
verwijderen van restanten 
van Beachclub 8 

Er is een reacLe van de 
gemeente ontvangen dat de 
Duinkip wordt gesloopt en het 
terrein weer natuur wordt. De 
restanten van Beachclub 8 
worden binnenkort 
opgeruimd. De vraag over 
Duinzoom 8 is nog niet 
beantwoord. 

215 René De afspraak met de 
wethouder over Molendijk 
en Alardusdreef wacht op 
de komst van een nieuwe 
gemeentelijke 

April/mei 2025. 
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verkeerskundige en zal 
vermoedelijk in april of mei 
plaatsvinden. 

216 Ernst Nagaan wat de bevindingen 
zijn van de 
snelheidsmeLngen op de 
Alardusdreef. 

April 2025 

 

3. Lopende zaken ter informaBe 
VerkeerssituaLe N496 
Op 9 mei is er een afspraak met de provincie om de opmerkingen over de verkeersveiligheid op 
de N496 toe te lichten. 
 
Bewonersavond verzanding 
Na contact met de gemeente is de datum voor de bewonersavond over de verzanding vastgesteld 
op 2 juni a.s. Betsy zal een planning maken voor het maken en verspreiden van een flyer.  
 
Realisering dorpshuis 
Op 26 maart heeU een gesprek plaatsgehad met wethouder Igor Bal. Het was een posiLef 
gesprek waarbij is aangegeven dat ons idee wordt betrokken bij een eerste verkenning rond de 
toekomst van gemeentelijk vastgoed. Voor de zomervakanLe moeten de uitkomsten van de 
verkenning gereed zijn. 
 
Drenkeling 
Ook op 26 maart is met Igor Bal gesproken over de voortgang van project Drenkeling. In de loop 
van dit jaar zal het concept Omgevingsplan beschikbaar komen en kunnen er zienswijzen worden 
ingediend. Binnenkort is er een kennismaking met de acLegroep Landelijk Rockanje die zich 
kriLsch opstelt ten opzichte van de plannen voor de Drenkeling. 
 
EvaluaLe verordening dorps- en wijkraden 
Op 26 maart hebben Leen en René deelgenomen aan een gesprek rond de evaluaLe van de 
verordening dorps- en wijkraden. Het eindresultaat zal schriUelijk worden gedeeld met de dorps- 
en wijkraden. 
Ernst geeU aan dat wordt gewerkt aan een wijkraad voor de vesLng in Hellevloetsluis. 
 

4. Voortgang straatschouw 
Jacoline geeU een toelichLng op de ongeveer 20 ontvangen meldingen van slechte tro3oirs en 
straten. Over de Alardusdreef en Molendijk zijn meerdere meldingen gedaan. Er staan twee 
dagdelen ingepland om de meldingen terplaatse te bekijken. Daarna wordt er een verslag 
opgesteld dat met de gemeente kan worden besproken. De leden van de dorpsraad worden 
gevraagd door te geven als zij slechte stukken tro3oir of straat kennen. 
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5. Strandroute 
Op 19 maart heeU een gesprek plaatsgehad met de wethouders Van der Kooij en Schop over de 
strandroute. Beide wethouders snappen de behoeUe en onderschrijven de noodzaak. De 
dorpsraad is vrij om met de bewoners en ondernemers ideeën op te halen voor de 
strandboulevard, maar de gevraagde € 6.000 komt vooralsnog niet beschikbaar. Nie3emin wil de 
dorpsraad verder met het idee om in gesprek te gaan met ondernemers en bewoners. 
Afgesproken wordt dat Bureau Kuiper compagnons wordt gevraagd of zij voor een beperkt 
budget (max € 2.000) ondersteuning kan leveren. Ernst zal het idee van de strandboulevard 
meenemen in het overleg dat hij binnenkort met de wethouder en ondernemers heeU. 
 

6. Volkstuinen terrein Drenkeling 
De dorpsraad steunt het verzoek van de volkstuinders om een alternaLeve locaLe in Rockanje te 
zoeken nu zij op de locaLe Drenkeling moeten vertrekken. Wellicht dat de Nieuwe Achterweg een 
alternaLef kan zijn omdat daar de eerstvolgende jaren geen plannen tot uitvoering worden 
gebracht. Ernst zal dit nagaan. 

 
7. Nieuwsbrief 

Maarten-Jan zal een opzet maken voor een deze maand te verzenden nieuwsbrief. 
 
8. Terugkoppeling uit de vergaderingen van raadscommissies en gemeenteraad 

Geen bijzonderheden. 

9. Uitnodigingen  
Gesprek provincie N496 op 6 mei (Ferry, René, Leen) 
Kennismaking Actiegroep Landelijk Rockanje (Drenkeling) op 16 april 16.00 uur (Ferry, Ron, 
René) 
 

10. Overige onderwerpen/rondvraag 
- Ernst gaat na of het plantsoen aan de Dwarsweg van nieuwe beplanLng kan worden voorzien 

(dit punt is aangekaart n.a.v. de straatschouw). 
- Ook gaat Ernst nog een keer na hoe het staat met het rollatorproof maken van het tro3oir 

rond de boom aan de Vlielander Heinlaan. 
- Leen zegt dat er een plan is om bij het Dorpsplein een regenboogzebra aan te leggen.  
- Betsy geeU aan dat de bus die naar de tweede slag gaat rijden betekent dat mensen die naar 

Hellevoetsluis willen, op de Vleerdamsedijk moeten overstappen. Afgesproken wordt om in 
de prakLjk te bekijken of dat problemen geeU bij het oversteken. 

- Verder wijst Betsy op het nieuwe houten pad op het strand bij de 1e slag. Volgens haar is de 
rolstoel voor invaliden op zondagen niet beschikbaar omdat Fritella dan gesloten is. Anderen 
menen dat de rolstoel dan bij de Frietvilla staat.  

- René wijst erop dat het jaarverslag voor 1 mei 2025 worden ingediend. De subsidie-aanvraag 
moet voor 1 juni bij de gemeente liggen. Volgende vergadering worden de acLviteiten voor 
2026 besproken. 
 

11. Volgende vergadering /sluiBng 
7 mei 2025 

 

 


